
Glostrup Boligselskab 

Afdeling 30 - Granskoven 
Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat til bestyrelsesmøde 

Onsdag d. 2.3.22. kl.16:00 

 
Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 
 

Tilstede: Heidi, Ninett og Stine 
 

• Godkendelse af dagsorden 
 

• Punkter fra Driftskontoret 
 

 Aktivitetslisten: 
 

• Helhedsplan 
Efter regeringens udmelding om finanslovsforliget, udskydes 

helhedsplanen med 2 år. Klargøringsprocessen af udbudsmaterialet 
fortsætter. Punktet lukkes ned til Landsbyggefonden igen har åbent 

for ansøgninger 

 
• Video overvågning af vaskeriet 

Der opsættes endnu et kamera, så hele vaskeriet er dækkes 
 

• Fælleshusets loftsbelysning 
Arbejdet er udført, men den ene lampe i køkkenet bliver flyttet 

snarest muligt 
 

• Parkering 
Parkeringskontrollen er opstartet. Effekten evalueres løbende 

 
• Parkeringspladser ved Egeskoven 

Det er vedtaget på afdelingsmødet at opføre 14 nye 
parkeringspladser. 

NCC er valgt til opgaven, der sættes i gang i 2022. GB er i kontakt 

med rådgivningsfirma, der skal udarbejde materiale til 
ansøgningen om nedsivningstilladelse. 

Der skal lægges trækrør, så parkeringspladsen er klar til el-
ladestandere i fremtiden. 

Projektbeskrivelse er sendt ind til Glostrup Kommune. Afventer 
svar 

 
• Molokker 

Det er vedtaget på afdelingsmødet at opføre molokker. 
Der forhandles om molokkernes placering. 

 
 



• Punkter til Driftskontoret 

 
• Helhedsplan 

Da projektet er lukket de næste 2 år, lukker vi emnet som fast 
punkt på dagsorden. 

Organisationsbestyrelsen har godkendt penge til videre 
undersøgelser, så vi kan være klar, når Landsbyggefonden åbner 

for nye projekter igen 

 
• Video overvågning af vaskeriet 

Driften har pt meget travlt, så det sidste kamera i vaskeriet bliver 
sat op så hurtigt som muligt 

 
• Parkeringskontrol 

I forhold til parkeringslicenser til personalet i daginstitutionen 
mangler vi svar. Vi vil stadig gerne vide, hvorfor de er udleveret, 

uden vi er blevet inddraget i beslutningen. 
 

• Parkeringspladser ved Egeskoven 
Vi afventer Glostrup Kommune 

 
• Grøn fond 

Vi har stadig penge tilbage på grøn fond. Vi har orienteret om, at vi 

gerne vil have pengene bliver brugt til optimering af vores 
varmestyring i fælleshuset 

 
• Revne i asfalten 

Revnen bliver udbedret, når der skal lægges nyt slidlag på 173 – 
187 

 
• Opfølgning af sager 

 
• Nyt fra formanden 

 
• Økonomistatus 

 
• Evt. 

 

• Vi har fået svar fra 24 husstande ud af 132 lejemål. Ud fra dette, har vi 
besluttet at stoppe med at husstandsomdele referatet.  

Fremadrettet vil vores referat blive lagt op på vores facebookside. 


